

Although the number of applications received during the year increased by 10 per cent, Canadian exporters maintained their interest in the program. The number of applications received from the United States, Western Europe, and South America was 10 per cent of the total. Since the inception of the program the number of applications received has increased by 10 per cent of the total. In 1981, the number of applications received was 10 per cent of the total reported sales, followed by Africa with 7 per cent (Table 10). Movements in proportions of reported sales are due to the effects of various factors including the distribution of sales by region.

Table 1 details the distribution of program expenditures from April 1, 1981 to March 31, 1982. Of the total amount expended under the program the largest amount was reported to Western Europe and Africa (73.2 million) followed by North America (26.8 million), the Middle East (2.2 million) and Asia (2.2 million).

Table 1 details the distribution of program expenditures from April 1, 1981 to March 31, 1982. Of the total amount expended under the program the largest amount was reported to Western Europe and Africa (73.2 million) followed by North America (26.8 million), the Middle East (2.2 million) and Asia (2.2 million).

Report sales are normally verified by the Department of a local check to ensure that they are correctly reported. Following internal control systems are followed and the method of report verification is appropriate. In addition, final claims are checked to ensure that they have been examined by external auditors where reported.

Malgré le nombre des demandes reçues durant l'année, le nombre des demandes reçues par les exportateurs canadiens a augmenté de 10 pour cent. Le nombre des demandes reçues de l'Amérique du Nord, de l'Europe occidentale et de l'Asie a augmenté de 10 pour cent du total. Depuis l'instauration du programme, le nombre des demandes reçues a augmenté de 10 pour cent du total. En 1981, le nombre des demandes reçues était de 10 pour cent du total des ventes déclarées, suivi de l'Afrique avec 7 pour cent (Tableau 10). Les variations des proportions des ventes déclarées sont dues à l'effet de divers facteurs, notamment la répartition des ventes par région.

Tableau 1 détail la répartition des dépenses du programme de l'avril 1, 1981 au 31 mars 1982. Le montant total dépensé sous le programme a été le plus élevé en Europe occidentale et en Afrique (73,2 millions) suivi de l'Amérique du Nord (26,8 millions), du Moyen-Orient (2,2 millions) et de l'Asie (2,2 millions).

Tableau 1 détail la répartition des dépenses du programme de l'avril 1, 1981 au 31 mars 1982. Le montant total dépensé sous le programme a été le plus élevé en Europe occidentale et en Afrique (73,2 millions) suivi de l'Amérique du Nord (26,8 millions), du Moyen-Orient (2,2 millions) et de l'Asie (2,2 millions).

Les ventes déclarées sont habituellement vérifiées par le Ministère des Finances afin de s'assurer que les données sont correctement déclarées. Après l'application de systèmes de contrôle interne, les méthodes de vérification sont appropriées. En outre, les réclamations finales sont vérifiées pour s'assurer qu'elles ont été examinées par des vérificateurs externes.